
 
PROTOKÓŁ  NR 2.2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 9 grudnia 2014.   

 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Emilia Buczyńska Kołodziejek – dyrektor CKSiR w Tłuszczu 
2. Adam Kisiel       -  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług  
3. Krzysztof Gajcy -  Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Dalszy ciąg prac nad projektem budżetu gminy Tłuszcz na 2015 rok; 
2. Sprawy różne; 
 
 
Pani Emilia Buczyńska Kołodziejek, dyrektor Centrum Kultury Sportu i 
Rekreacji przybyła na posiedzenie Komisji, aby przypomnieć radnym 
poprzedniej kadencji i poinformować nowych radnych o potrzebie modernizacji 
kotłowni w CKSiR. Wyjaśniła, że dokumenty w tej sprawie przedłożyła do 30 
września 2014 roku wraz z projektem budżetu swojej jednostki.  
Modernizacja kotłowni jest konieczna z powodu częstych  awarii pieca, który  
jest bardzo stary i nie są produkowane już do niego części zamienne.  
Pani dyrektor poinformowała, że w ubiegłym roku dotację celową wykorzystała 
na przygotowanie dokumentacji na modernizację tej kotłowni i w projekcie 
budżetu wskazała źródło, z którego można pozyskać środki. Mogłaby to być  
pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska rozłożona na 15 lat 
i częściowo umarzalna lub pożyczko-dotacja. Całkowity koszt modernizacji 
kotłowni  to kwota około 160 000 zł  i są to łączne koszty wymiany instalacji 
elektrycznej koniecznej przy wymianie pieca, instalacji gazowej i prac 
budowlanych. Po ogłoszeniu przetargu, może się okazać że ta kwota będzie 
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niższa. Ze względu  na bezpieczeństwo pracowników i osób tam 
przebywających, Pani dyrektor prosi o rozpatrzenie tej sprawy.  
 
Przewodniczący Komisji odpowiedział, że Komisja rozważy tą sprawę i o 
zajętym stanowisku poinformuje Panią dyrektor.  
 
Ad.1  Komisja dyskutowała nad projektem budżetu gminy na 2015 rok.  
Padały różne propozycje odnośnie wydatków i jedną z propozycji było: 
 
-  rozłożenie na 2 lata  zapisanych na 2015 rok środków  na realizację  
inwestycji -  budowy przedszkola w Postoliskach i szatni w Zespole Szkół  w 
Stryjkach.  
Kontrowersje radnych budzi także wysokość środków zabezpieczonych w 
projekcie budżetu gminy na 2015 rok na inwestycję pt.” budowa wiejskiego 
domu kultury w Miąsem”.  
Sprawy te będą omawiane na wspólnym roboczym spotkaniu burmistrza i 
wszystkich radnych w sprawie budżetu gminy na 2015 rok. 
 
 
Ad2.  Komisja zapoznała się z odpowiedzią Burmistrza na wniosek Komisji Nr 
1 z dnia 04 grudnia 2014 roku w sprawie udzielenia informacji odnośnie 
zawartych umów na wynajem lokali wyodrębnionych w budynku na działce nr 
ew. 1404 w Tłuszczu przy ul. Szklanej 3, załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 
Komisja postanowiła zaprosić  Panią Elżbietę Czachowicz na następne 
posiedzenie Komisji w celu uzyskania więcej informacji w tym temacie.  
 
- Do Komisji wpłynęło podanie mieszkańca z Rudnik z prośbą o przyznanie 
lokalu socjalnego z zasobów komunalnych. Swoją  prośbę uzasadnia ciężką 
sytuacją zdrowotną, finansową oraz mieszkaniową. Podanie z dokumentacją 
zdrowotną i innymi dokumentami  stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
 
Komisja powyższe podanie opiniuje pozytywnie, jeśli tyko pojawi się możliwość 
przydzielenia takiego lokalu.   
 
- Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w Chrzęsnem zwraca się z prośbą o 
dotację finansową z budżetu Gminy Tłuszcz w roku 2015  dla OSP w 
Chrzęsnem na modernizację istniejącej strażnicy i rozbudowę poddasza w 
kwocie 40 000 zł. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  
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Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 29 grudnia 2014 roku 
godzina 13.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                                         Przewodniczący Komisji 
 
                                                                               Bogdan Jusiński  
Załączniki do wglądu w pok.38  
Nagranie wideo z posiedzenia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła: 
 Bożena Brzozowska 
dnia  11 grudnia  2014 r.  
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